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Komisja Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa, obradująca 
pod przewodnictwem posła Stanisława Gawłowskiego (PO), przewodniczą-
cego Komisji, rozpatrzyła: 

– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy 
o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z organiza-
cją w Rzeczypospolitej Polskiej sesji Konferencji Stron Ramowej konwencji 
Narodów Zjednoczonych w sprawie zmian klimatu (druk 2743 i 2763).

W posiedzeniu udział wzięli: Henryk Kowalczyk minister środowiska wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Bartosz Bąk i Anna Rajewska – z sekre-
tariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Jarosław Lichocki i Mariusz Przerwa – legislatorzy 
z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Stanisław Gawłowski (PO):
Szanowne panie,  szanowni panowie,  z drobnym opóźnieniem rozpoczynamy kolejne 
posiedzenie Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa. Dzisiejszy 
porządek obrad przewiduje rozpatrzenie poprawek zgłoszonych w czasie drugiego czy-
tania do projektu ustawy o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z organizacją w Rzeczypospolitej Polskiej Sesji Konferencji Stron Ramowej konwencji 
Narodów Zjednoczonych w sprawie zmian klimatu. Czy są uwagi do porządku obrad? 
Nie widzę.
Bardzo serdecznie witam na posiedzeniu Komisji pana ministra środowiska, bardzo 

serdecznie witam współpracowników pana ministra, panie i panów posłów, pracowników 
Kancelarii Sejmu. 
Przystępujemy do rozpatrywania poprawek zgłoszonych w trakcie drugiego czytania. 

Pierwsza dotyczy wniosku o odrzucenie całego projektu ustawy. Czy są jakieś uwagi, 
pytania, dotyczące tego wniosku? Nie ma. Przystępujemy do głosowania. A pan minister 
chciał się odezwać? Pan minister się chciał odezwać czy kto się chciał odezwać?
Panie przewodniczący, nikt się nie zgłasza, pan jest zajęty rozmową przez telefon, 

staram się panu grzecznie nie przeszkadzać w trakcie pana rozmowy, więc…
Przeszedłem już do głosowania, ale panie… Ale jakby pan tylko i wyłącznie podniósł 

rękę, dałbym panu szansę zabrać głos, nie musi pan być nerwowy. Nie ma powodów do ner-
wowości, spokojnie, naprawdę dużo spokoju musicie zachowywać, dobrze wam życzę.
Już przedstawiłem, jakby pan przewodniczący słuchał, toby… Ale dla pana ekstra 

powtórzę. Pierwszy wniosek dotyczy odrzucenia projektu ustawy w całości. I chciałem 
przystąpić do głosowania, pan był zajęty rozmową, ale ekstra dla pana to powtórzyłem, 
żeby pan był również świadom, nad czym będzie głosował. I zadałem pytanie grzecznie, 
czy są jakieś uwagi, pytania do tegoż wniosku. Nikt się nie zgłosił i przystąpiłem, prze-
szedłem do głosowania. Więc nie rozumiem takich nerwów po pana stronie.
Jeszcze raz grzecznie zapytam, czy są jakieś uwagi, wnioski, propozycje do tego wniosku? 

Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za odrzuceniem projektu w całości? 
Dziękuję. To już wcześniej powiedziałem, wcześniej powiedziałem panie pośle. Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo, proszę o przeczytanie.
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Sekretarz Komisji Bartosz Bąk:
Za 7 posłów, 11 – przeciw, 1 się wstrzymał.

Przewodniczący poseł Stanisław Gawłowski (PO):
Dziękuję  bardzo. Wniosek  nie  uzyskał  akceptacji Wysokiej  Komisji.  Przystępujemy 
do dyskusji nad poprawką zgłoszoną do tegoż projektu ustawy. Poprawka dotyczy art. 
1 – w pkt 6 skreślić lit. a. Czy są jakieś uwagi? Proszę bardzo, pani poseł.

Poseł Dorota Niedziela (PO):
Ta poprawka  zmierza  do przywrócenia  poziomu  finansowania  organizacji  szczytu 
do poziomu w specustawie ze stycznia br. i tylko tego dotyczy. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Stanisław Gawłowski (PO):
Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze  jakieś  inne uwagi, pytania? Nie ma. Przystępujemy 
do głosowania. Kto jest za przyjęciem poprawki dotyczącej skreślenia w art. 1 w pkt 6 
lit. a? (8) Dziękuję bardzo. Kto jest przeciw? (12) Dziękuję bardzo. Czy ktoś się wstrzy-
mał? (0)
Dziękuję bardzo. Również ta poprawka nie uzyskała akceptacji. Musimy wybrać jesz-

cze posła sprawozdawcę. Pan poseł Bąk.

Poseł Dariusz Bąk (PiS):
Pani poseł Anna Paluch.

Przewodniczący poseł Stanisław Gawłowski (PO):
Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze inne propozycje? Nie widzę. Przyjmujemy, upoważniamy 
panią poseł Annę Paluch do reprezentowania Komisji. Na tym zakończyliśmy dzisiaj 
obrady Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych i Leśnictwa.


